
Formulier - Mondelinge vraag

Olaf Evrard (Vlaams Belang) op 18-03-2019 10.33 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Provinciale groepsaankoop 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Duizenden consumenten schreven zich de afgelopen maanden in op de groepsaankoop voor gas en
elektriciteit van de provincie Oost-Vlaanderen. Intussen is bekend welke energieleverancier het
beste bod uitbracht. Vorig jaar besliste de provincie Antwerpen om haar groepsaankoop te
schrappen, toen duidelijk werd dat die niet altijd de garantie op de laagste prijs bood. De vraag is
dan ook of Oost-Vlaanderen wel in dat opzet zou slagen. In Oost-Vlaanderen kwam Mega als
winnaar uit de bus. 'De Tijd' deed begin maart zelf een online test, samenvallend met de periode
waarin consumenten die zich voor de groepsaankoop registreerden, moesten beslissen of ze op het
aanbod van de provincie intekenden. Blijkt dat de winnaar het laagste scoort voor aardgas, maar
niet voor elektriciteit. De Provincie Oost-Vlaanderen stelt terecht dat haar groepsaankoop de
consument een besparing kan opleveren ten opzichte van het aanbod van zijn huidige leverancier.
Maar het punt is dat u dit resultaat net zo goed zelf kan bekomen door zelf te gaan vergelijken. In
sommige gevallen zal de afnemer op scherpere condities uitkomen. Zelf vergelijken geeft in zekere
zin ook meer vrijheid, want de consument kan alle voorwaarden naast elkaar leggen, waar bij een
groepsaankoop de consument enkel de keuze krijgt om het aanbod wel/niet te volgen. Bovendien
profiteert de consument veel sneller van de meest gunstige voorwaarden omdat de hele procedure
veel sneller verloopt. 
  
Concrete vragen:
Klopt het wat "De Tijd" stelt in haar artikel? Is een groepsaankoop in dit opzicht nog wel nuttig
en/of nodig? We mogen ook niet vergeten dat een provinciaal personeelslid daar voltijds mee bezig
is. Kan de procedure van de groepsaankoop desgewenst sneller en beter? 
  


